



# Hotel Signum



The small charming Hotel Signum is located only a few minutes from the sea, on the greenest island of the Aeolian archipelago, the island of Salina. - In the shadow of two volcanoes and surrounded by lemon trees and jasmine, this hotel is truly unique. Guests may enjoy panoramic view of Panarea and Stromboli eruptions. The hotel is the result of a careful renovation of an historic Aeolian village, its owners'-the family Caruso-Rametta, who gave something magical to the hotel ... The concern for details and the charm of the place offer to the guests an unforgettable stay.

It's a pleasure to relax during the day around the swimming pool or on the panoramic solarium terrace, which will be transformed by the warm colours of the sunset in a magical place where you can taste a good aperitif.

The Signum is an ideal place to discover the pleasures and the scents of the Sicilian and Aeolian cuisine. Michele Caruso prepares traditional dishes using the best and freshest quality ingredients.

The traditions of the archipelago are the reason that has inspired the new opening of the wellness center Signum SPA Salus per Aquam, with treatments and products strictly made with all that the volcanic land of Salina offer.



*L'Hotel Signum, un petit établissement de charme, est situé à seulement quelques minutes de la mer, sur l'île la plus verte de l'archipel des Eoliennes, l'île de Salina. - A l'ombre de deux volcans et entouré de citronniers et de jasmin, cet hôtel est vraiment unique. Les clients pourront profiter d'une vue panoramique sur les éruptions du Panarea et du Stromboli.*

*L'hôtel est le résultat d'une rénovation soignée d'un village historique des îles Eoliennes. Le souci du détail et le charme du lieu offrent aux hôtes un séjour inoubliable.*

*C'est un plaisir, durant la journée, de se détendre au bord de la piscine ou sur la terrasse-solarium panoramique, qui se transforme, à travers les couleurs chaudes du coucher du soleil, en un endroit magique où vous pourrez apprécier un excellent apéritif.*

*Le Signum est l'endroit idéal pour découvrir les plaisirs et les parfums de la cuisine sicilienne et éolienne. Le Chef, Michele Caruso, prépare les plats traditionnels en utilisant des produits frais de qualité.*

*Ce sont les traditions de l'archipel qui ont inspiré la récente ouverture du centre de bien-être Signum SPA Salus per Aquam, proposant des soins et des produits exclusivement préparés avec ce que la terre volcanique de Salina peut offrir.*



## Sport & Leisure

### Sports & Loisirs

- Swimming pool with sun heating system / *Piscine avec système de chauffage solaire*
- Hiking & Trekking / *Randonnées*
- Mountains organized tours with specialized guides / *Excursions organisées dans les montagnes avec des guides spécialisés*
- Volcanoes excursions : Stromboli and nearby volcano islands / *Découverte des volcans : Stromboli et îles volcaniques voisines*
- **Signum SPA Salus per Aquam**

Also nearby / également à proximité :

- Tennis
- Beaches / *Plages*
- Diving center / *Club de plongée*
- Fishing / *Pêche*
- Boat trips to nearby islands / *Visites en bateau des îles voisines*



## Additional features

### *Services complémentaires*

- Library & TV room / *Bibliothèque et salle télé*
- Internet access / *Accès Internet*
- Conference room (up to 60 persons) / *Salle de conférence (jusqu'à 60 personnes)*
- Car and scooter rental / *Location de voiture et de scooter*
- Boat and helicopter charter / *Location de bateau et d'hélicoptère*
- Beauty salon / *Institut de beauté*
- Transfer from/to the port / *Transferts du/vers le port*
- Laundry service (from 7:00 till 17:00) / *Service de blanchisserie (de 7h00 à 17h00)*



The hotel is located on the island of Salina, in the Aeolian archipelago, in the Tyrrhenian Sea.

*L'hôtel est situé sur l'île de Salina, archipel des Eoliennes, dans la mer Tyrrhénienne.*



Catania International Airport  
env. 120 km / ca. 74 miles



Palermo International Airport  
env. 125 km / ca. 77 miles



3 hours/heures



3 hours/heures



## Guestrooms Chambres

Each of the 30 rooms are different and so unique that the owners have been inspired to name them as «Ginestra», «Insula» and «Malua», the indigenous plants of the Aeolian vegetation.

The standard, superior and deluxe rooms offer elegant and antique furniture and all modern comfort.

*Chacune des 30 chambres est différente et tellement unique que les propriétaires ont décidé de les nommer «Ginestra», «Insula» et «Malua», d'après les plantes natives des îles Eoliennes.  
Les chambres (standard, supérieure et de luxe) marient le confort moderne aux élégants meubles anciens.*



### Rates / Tarifs

Per night and room, inclusive breakfast and all taxes / Par nuit et par chambre, petit-déjeuner et taxes incluses.

Classic Room (*Garden view*)  
from/de 130 to/à 300 €

Superior Room  
(*Partiel sea view / Garden view with mezzanine*)  
from/de 170 to/à 350 €

Deluxe Room (*Sea view*)  
from/de 220 to/à 400 €

Deluxe Room (*Sea view with terrace*)  
from/de 240 to/à 450 €



## Dining experience / Restauration

- **Panoramique Restaurant Terrace** for the high season & **Inside Restaurant** for low season (Sicilian and Aeolian cuisine à la carte) / **Restaurant-Terrasse Panoramique** en haute saison & **Restaurant Intérieur** en basse saison (cuisine sicilienne et éolienne à la carte)
- **Solarium terrace** (cocktail & aperitif)
- Room service (from 7:00 till midnight) / *Service en chambre (de 7h00 à minuit)*



## Hotel Signum

Via Scalo, 15 - 98050 Malfa - Salina - Isole Eolie - ME  
Italy

EIHR Worldwide Reservations Office  
Tel : (33) (0)3 90 20 45 05 - Fax : (33) (0)3 68 38 39 45

E-mail : signum@eihr.com

Website : www.eihr.com/signum

Dir. : Clara Rametta